
الوحدة  الكمية
 ( الموديل/ لعلامة التحاية  )

والمنشأ سعر الوحدة بالدولار الامريكي السعر الاجمالي بالدولار الامريكي

Unit  Qty 
 (Brand /Model)

 and Origin  
  Unit Price  (USD) Total Price (USD)

1 Camera  4 mpixl (IP) pcs 5

2 UPS 850 wat pcs 1

3 NVR 8 port pcs 1

4 Network Cable cat6 H M 100

5 HDD 4TB purple pcs 1

6 TV Full HD 32 or 43 inch pcs 1

7 instalation work technician 1

Signature & stamp:

Date of Signing:…..........................................................................................

items Name 

Title of Signatory:…..........................................................................................

#

Grand Total in USD

Name of Signatory:…..........................................................................................

Financial Offer: : Supply and Install security equipment’s for Al- Sur Office Der Al-Zur in NE/ SYRIA.

سوريا/ توريد وتركيب معدات أمنية لمكتب الصور في دير الزور في شمال سوريا : العرض المالي . .

NOTE: 

1.  Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

2.  Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

3.  The price must include the delivery of materials and Install processes to AL-Sur Camp.

4.  The offered Price includes, transportation,  loading & unloading and any other cost to distribute as per the locations/quantity required.

5.  Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).

6.  the offer should be submitted  with Picture and catalog for Supply items of the financial offer

7. Th  e company must submit approved site visit form and to be added to bid documents

: ملاحظة

اء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات .  1
.    منظمتنا ليست ملزمة بشر

كة.    2 كة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بي   أكثر من شر .المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شر

    السعر يجب ان يتضمن توصيل المواد  في مخيم السور .3

.     ألاسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و توزي    ع للمواقع المطلوبة .4

. غث  مقبولة وبناء عليها سيتم رفض العرض المقدم (أيران وليبيا وكوبا وشمال كوريا)     أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو منشاء او انتاج من  .5

 في العرض المالي .       6
يجب ان يكون العرض مرفقا بالصور او كاتلوكات لجميع العناصر التجهث  

ف للمنظمة و يجب ارفاقها مع مستندات العطاء المقدم .7 كة تقديم استمارة زيارة الموقع موقعة ومعتمدة من قبل المهندس المشر . يجب على الشر

Name of Bidder:…..........................................................................................

Description 
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